
2019 UMAP-COIL 菁英營招募 
UMAP-COIL Honors Program 2019 

 

1. 活動介紹 About the Program 

UMAP-COIL菁英營由 25位來自全球 UMAP聯盟大學學生組成，進行一為期兩周之郵輪行程。

郵輪將由日本大阪出發，中途停留日本、韓國、俄國等地進行實地訪查及當地大學參訪。在郵輪上

學生將體驗以 COIL方式進行之學習。 

UMAP-COIL is a program where up to 25 students participate in a two-week Peace Boat cruise in the 

Asia-Pacific region, departing from Osaka and then making stops at various ports for a half-day of field 

work, as well as university visits in Japan, South Korea, and Russia. The cruise will be enhanced by utilizing 

the COIL-style educational method. 

COIL (Collaborative Online International Learning)為一運用科技(ICT)連結世界各國學生，使其共

同參與進行專題研討，以增進學生跨領域知能之教學方法。 

COIL stands for “Collaborative Online International Learning”, a form of teaching which uses 

Information and Communication Technology (ICT) to connect students in different countries so that they 

can participate together in projects designed to boost their understanding of various fields or to help them 

acquire specific skills. 

更多活動細節請參閱More on program overview:  

http://umap.org/programs/#program-umap-coil 

 

 

2. 報名資格 ELIGIBILITY： 

年齡介於 18至 35歲目前就讀於 UMAP聯盟學校之在學學生。 

Students between the ages of 18 and 35* who are currently enrolled in academic institutions 

participating in UMAP’s pledged institutions or whose Pledge of Agreement (PoA) is scheduled to be 

confirmed during 2019, with a minimum GPA of 3.0, and adequate command of English. 

 

3. 即日起開放報名至 2019年 4月 29日截止。Application is open now until April 29th, 2019. 

 

4. 報名所需文件 Documents to be Submitted (in PDF format)： 

命名方式：姓名-資料名稱 (例：王盛祖-申請表) 

(1). 申請表 Application Form (點我下載 https://bit.ly/2HLVzqN) 

(2). 歷年中英文成績單 Transcripts in Chinese and English 

(3). 家長同意書 Parent Permit Letter 

(4). 學習計畫 Statement of Purpose 

(5). 推薦信 Letter of Recommendation 

(6). 英語檢定證明 English Language Ability Certification (TOEFL-iBT 87, TOEIC 790, IELTS 

overall 5.5 or above) 

 

 

 

 



 

5. 報名程序 APPLICATION PROCEDURE： 

(1). 下載並填妥報名表 Download the application form 

(2). 完成後之報名表郵寄國合處綜合業務組王盛祖老師取得 UMAP線上申請密碼 Email the 

completed application form to Chris Wang at OICC for UMAP online application password (email: 

oc2003@mail.wzu.edu.tw) 

(3). 取得密碼後，請至 UMAP線上申請網站完成申請 Go to UMAP online application to complete 

the application procedure (http://bit.ly/UMCP19regE ) 

 

6. 最終錄取結果將由 UMAP進行通知 The final acceptance is decided and will be informed by UMAP. 

 

7. 更多詳細資料請見 For more information 

PROGRAM CONTENTS (Themes, Methodologies, Navigators):  

http://umap.org/programs/umap-coil-program-list/#program-contents 

 

PROGRAM DETAILS (Itinerary, Cost, Eligibility & Application Procedure, etc):  

http://umap.org/programs/umap-coil-program-list/#program-details 


